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Referat Bestyrelsesmøde i Klubhuset den 1/6 2023 
 
 
Deltagere:  Bo Abildgaard - Charlotte Maj Skov Jensen – Kim Dybsø – 

Thomas Hansen – Mette Larsen -   Karsten Staun - Michael 
Håkonsson 

 
 
Dagsorden: 
 
 
1: Opfølgning på referat fra sidste bestyrelsesmøde fra 17/4 2023. 
 Intet at bemærke. Referat godkendt. 

 
 
2: Orientering fra formanden/Siden sidst:  
    
 AMBA: Bo og Charlotte deltog.   

- Tryg har leveret ekstra stiger, som aftalt. Der er dog udfordringer med 
monteringen af dem på flydebroerne, men dette skal nok løses. De 
andre lovede stiger er også kommet.   

- Miljøstation: Er godkendt og vil være færdig sidst i juni 2023. 
- Tankanlæg: Tilladelser er ikke på plads. Henrik Pihl, arbejder videre. 

Det skulle være marinediesel der kommer på standeren.  
- Masteskur:  Ansøgningen er endnu ikke godkendt. 
- Vinterpladser.  Vores formand Bo tager sig af det praktiske og 

Charlotte/Michael skal lave opkrævningerne på vinterpladserne mv.  
via Harba. 

- Økonomi. Det har ikke været kutume at dette udleveres til 
bestyrelsen, men dette blev ønsket udleveret til bestyrelsen i 
fremtiden. 

- På evt. kom der et spørgsmål om man måtte bo i havnen. Svaret var at 
det må man godt, men man ønsker ikke husbåde, ud over de 4 
udlejnings husbåde der allerede er etableret. 

- Der har været et par henvendelser fra medlemmer. Disse får direkte 
besked. 

- Der har været forespørgsel omkring ”Frihavnsordning”. Dette 
undersøges nærmere og vil blive drøftet igen, på et bestyrelsesmøde. 

- Skadebyrsbekæmperen har været på besøg, og gjort hvad der skal 
gøres. 
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- Asfaltering omkring og ved vores klubhus. Der vil været afspæringer 
på grund af arbejdet i de næste 2 – 3 uger. Vi må leve med det og tror 
på at det bliver godt bagefter. 

- Alle sejler med vinterpladser er nu sejlet ud på deres pladser. 
- Harba-automaten virker ikke helt endnu. Vi håber det bliver afhjulpet 

i den kommende uge, så vi nemmere kan tjekke opkrævningerne for 
gæstesejlere. Foreløbig mange tak til de mange forskellige personer 
der har været indvolveret i denne ”komplekse” sag.  Vi håber de gule 
strimler bliver en succes. 

- Inddækning af Harba-Automaten.  Der blev drøftet nogle forskellige 
løsninger, som skal drøftes på næste bestyrelsesmøde. 

 
 

3. Sankt Hans arrangement: 
  
 Vi varmer grillen op for vores medlemmer og gæstesejlere ved. 17:30 

tiden, så vi kan hygge og spise den medbragte mad, inden vi skal ud og 
sejle med lys ind til Slotsbryggen, som sædvanligt. Øl og vand kan som 
sædvanlig købes til fornuftige priser i klubhuset.  Thomas opdaterer 
facebook med indbydelsen fra Turistforeningen. 

 
  
4. Musik arrangement på terrassen. 

 
Der bliver levende musik fredag den 7/7 2023 kl. 20.00, på terrassen i 
Klubhuset. Der kan bestilles noget mad (fiskeplatte fra Anna’s fisk) incl. 
børd/smør samt en øl/vin.  Vi tænker at det kan laves for ca. kr. 200,00 
pr. person (Det er til kostpris). Der kommer indbydelse senere med 
bindende tilmedling og betaling.  Det bliver hyggeligt. 
 

   
5. Årets klubtur. 
  

Klubturen til Nysted finder sted 4-6/8 2023. Der bliver arrangeret nogle 
gode bøffer og pølser til grillen lørdag aften og morgenmad til søndag. 
Husk mønter til ølautomaten. 

 
6: Regnskab. 
  

Charlotte har ajourført regnskabet og det ser fint ud. Det er et par enkelte 
medlemmer der endnu ikke har betalt, men de bliver rykket. Der blev 
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gennemgået bilag og optælling af de kontante indgåede beløb fra 
gæstesejlere.  Der kommer først regnskab igen efter sommerferien. Dette 
er fint med bestyrelsen.   

  
7. Åbent Punkt. (For hver områdeansvarlig) 
   

 MHH:  Opkrævningerne er sendt, men ikke alle har betalt. Disse bliver 
kontaktet og rykket.  Opfølgning på medlemmerenes fremsendelse af 
forsikringsinformationer. Disse organiseres og dem der ikke har sendt vil 
blive kontaktet igen. Det kan jo ikke være så svært. 
 
ML:  Håndklæder bliver skiftet 2 gange om ugen. Papirsholderne bliver 
ikke fyldt op, da papiret er dyrt.   Køleskabet bliver tømt efter hvert 
arrangement.  Rengøringskemaet udsendt og der mangler ikke mange 
huller at blive udfyldt.  Flot. 
 
KD: Vi drøfte dekroationer/udsmykningen i klubhuset. Vi vender tilbage, 
når vi har de endelige forslag klar. 

 

 
- Næste bestyrelsesmøde  mandag den  3/7 2023 kl. 18:00 og mandag 

den 14/8 2023, kl. 18:00  
 
Således opfattet 
Michael 

 
 


